
 
 

ZAPISNIK 5. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA  

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v torek, 12. 1. 2017, 
v prostorih Študentskega Kampusa, Pivovarniška 6, Ljubljana. 

 

 
Seja se je pričela ob 19:41. 
 
Prisotnih poslancev: 39  
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 

 
Ostali prisotni: Jure Karlin, Tim Gaberšek, Marko Benčina, Partricij Maček, Kristian Schulz, Zmago 
Švajncer Vrečko, Matej Lebreht, Boštjan Koritnik, Branka Lučić. 

 
 Redno sejo Študentskega zbora je vodil Gregor Tim Grünfeld, predsednik Študentskega zbora 

ŠOU v Ljubljani. 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 

1.  Potrditev zapisnika 4. redne seje;   
2.  Volitve članov Nadzorne komisije ŠOS; 
3.  Volitve Mentorja razsodišča ŠOU; 
4.  Razno. 

 
Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v 
Ljubljani, Gregor Tim Grünfeld. 
 
 
 
Ad 1. 
 

 Potrditev zapisnika 4. redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 4. redne seje.  Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Predsedujoči na glasovanje dal naslednji sklep: » Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje 
zapisnik 4. redne seje Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani« 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 
Ad 2. 
 
 Volitve članov Nadzorne komisije ŠOS; 

 
Predsedujoči je povabil kandidata naj se predstavita. 
 

/ Matej LEBREHT / Vse je lepo pozdravil in se predstavil.  Povedal je, da je rojen 16. 6. 1990  

v Mariboru. Je diplomiran ekonomist, ki trenutno zaključuje magistrski študij na Ekonomski  



 
fakulteti UL. S študentskim funkcioniranjem se je prvič srečal leta 2012, ko je zasedel funkcijo 

pomočnika predsednika ŠOU  v Ljubljani. Njegova funkcija je zavzemala predvsem pomoč pri 

načrtovanju in izvedbi projektov Predsedstva, komuniciranje z uporabniki proračunskih 

sredstev in različna administrativna dela. Po njegovem mnenju so mu ravno administrativna 

dela pomagala pri spoznavanju in razumevanju motorja ŠOU  v Ljubljani (priprava in pregled 

pogodb, izvrševanje finančnega proračuna v skladu s Finančnim pravilnikom ŠOU  v Ljubljani, 

pomoč pri pripravi vsebinskih in finančnim poročil). Povedal je tudi, da je zaradi svojega 

položaja redno komuniciral z Zavodi ŠOU v Ljubljani, tako spoznal njihovo vlogo in delovanje. 

S predanim delom na mestu pomočnika predsednika je dokazal da zmore več, na podlagi 

česar mu je bil podeljen mandat  vodje Resorja za komuniciranje in razvoj ŠOU v Ljubljani. 

Zadnji dve leti je samostojno vodil Resor, kar mu je dalo še večji občutek odgovornosti. Ob 

enem je s funkcijo odredbodajalca samostojno odločal o proračunskih sredstvih na njegovih 

stroškovnih mestih, s čimer je do dobra spoznal pravice in obveznosti , ki mu jih je ta naloga 

določila.   Kot vodja Resorja  je izredno ponosen na delo.  Za konec je povedal, da se zaveda 

tega, da se njegov čas delovanja v študentskem organiziranju počasi zaključuje, zato bi mu 

bilo v veselje in čast opravljati funkcijo Nadzornika ŠOS, s čimer bi lahko skrbel za pregled nad 

transparentno uporabo študentskega denarja.  

 

Kot drugi se je predstavil kandidat Marko  Benčina. 

 

/ Marko BENČINA / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da je diplomirani  pravnik in trenutno 

študent magistrskega študija na Pravni fakulteti UL. S študentskim organiziranjem se je 

konkretno srečal leta 2013, ko je bil izvoljen v Študentski svet Pravne fakultete UL in v Senat 

Pravne fakultete. Leta 2014 je kandidiral na volitvah v Študentski zbor  in upravne odbore  

študentskih organizacij visokošolskih zavodov, leta 2015 pa je bil imenovan za člana Volilne 

komisije ŠOU v Ljubljani, kjer je delo opravljal do preteklega meseca. Od leta 2012 je tudi član 

študentskega društva Libertas, kjer je bil leta 2014 izvoljen za predsednika.  

 

Meni, da je primeren kandidat za mesto kamor kandidira zato, ker članstvo v Nadzorni komisiji 

ŠOU  zahteva neodvisnost in samostojnost, sebe pa smatra za takega. Kot pravnik verjame 

tudi v največjo stopnjo integritete vseh funkcionarjev, kar mu ne bo predstavljalo velikih težav. 

Pozna tudi pravni red, ki velja v Republiki Sloveniji. Seznanjen je tudi s Pravilnikom Nadzorne 

komisije ŠOS in  Pravilnikom o gospodarni namenski rabi sredstev ŠOS in njenih 

organizacijskih oblik in s Študentsko ustavo.  

 

 Za opravljanje funkcije je po njegovem mnenju potrebno tudi poznavanje ekonomske vede,  

kar je pridobil tudi v času študija na Pravni fakulteti UL, z opravljanjem i izpita ekonomije, kjer 

je pridobil tudi znanje osnov računovodstva,  hkrati pa je oddajal tudi letna poročila in davčne 

napovedi za društvo.  

 

Povedal je tudi, da je ne kaznovan pred sodišči in ne kaznovanost v disciplinskih postopkih 

znotraj ŠOU v Ljubljani. Ravno tako ni član nobene politične stranke na kateri koli ravni ali 

političnega podmladka.  

 



 
Na tem mestu je predsedujoči odprl prvi krog razprave.  Prva se je k besedi prijavila Marike 

Grubar 

 

/ Marike  GRUBAR /  Zanimalo jo je, kateri pravilnik znotraj ŠOU določa, kako se zbirajo 

kandidature za   Nadzorno komisijo ŠOS.  

 

Drugo vprašanje je imela za kandidata, ki ju je prosila, naj  predstavita svoj pogled na delovanje 

Nadzorne komisije ŠOS, kako si predstavljata, kaj bosta tam počela. V pomoč jima je 

predlagala naj vsak našteje 3-5 stvari, ki jih bosta kot člana Komisije počela.  

 

/ Marko BENČINA / Odgovoril je, da so po njegovem mnenju poglavitne naloge članov 

Nadzorne komisije ŠOS preverjanje skladnosti aktov znotraj vseh entitet, ki spadajo pod ŠOS, 

nadzor nad poslovanjem in namensko rabo sredstev ter nadzor nad volitvami  v organizacijskih 

oblikah.  

 

/ Matej LEBREHT / Povedal je, da bo največji poudarek dajal pregledu finančnih poročil, ki jih 

pripravljajo entitete in študentski klubi. Prav tako se bo zavzemal za iskanje konsenza znotraj 

cele komisije ŠOS, saj le komisija kot celota lahko opravlja delo učinkovito.  

 

Predsedujoči je na tem mestu povedal, da de je glede pravne podlage pozanimal pri  bivšem 

predsedniku, ki je povedal kakšna je praksa. Natančnejše in formacije pa bo poslal kasneje.  

 

Drugi se je k besedi prijavil Nedim Husakovič.  

 

/ Nedim HUSAKOVIČ / Marka je vprašal, ali se mu zdi smiselno sankcionirati organizacijske 

oblike ŠOS. 

 

/ Marko BENČINA / Sankcioniranje se mu ne  zdi smiselno, saj obstaja več različnih ukrepov, 

zato se mu zdi opomin konstruktivna zadeva. Sankcioniranje je le skrajni ukrep, ko se z drugimi 

sredstvi ne da doseči namena.  

 

Tretji se je k besedi prijavil Nik Prebil. 

 

/ Nik PREBIL / Marka Benčino je vprašal, ali se mi ne zdi, da bi bil za to delo bolj primeren 

ekonomist in ne pravnik.  Zanima ga, ali je seznanjen z ugotavljanjem bilanc in poslovnih 

izkazov ter kakšne izkušnje ima s tem.  

 

/ Marko BENČINA /  Odgovoril je, da se pri delu k Komisiji potrebno tako pravno kot 

ekonomsko znanje. Z bilancami in poslovnimi izkazi se je deloma seznanil pri predmetu 

Ekonomija, dodatno pa tudi kot zakoniti  zastopnik društva, ko je oddajal letna poročila.  

Povedal je tudi, da v kolikor bosta izvoljena oba kandidata, bosta lahko svoje znanje in izkušnje 

povezovala.  

 

K besedi se je prijavil tudi Tilen Vodeb Žmavc. 

 



 
/ Tilen VODEB ŽMAVC / Marka je vprašal, kaj bi najprej storil z nastopom funkcije in ali bi 

investicije v Kampus bolje nadzoroval. 

 

  Prva stvar, ki bi jo naredil  z nastopom funkcije, bi bila seznanitev z vsemi tekočimi zadevami 

in se pogovoril z bivšimi člani. Kar se tiče Kampusa, se mu zdi še prezgodaj, da bi govorili o 

tem. V primeru izvolitve se bo o tem posvetoval s člani Komisije in  v kolikor bo potrebno, tudi 

ukrepal na tem področju.  

 

Zadnja se je k besedi prijavila Mubina Vrtagič. 

 

/ Mubina VRTAGIČ / Marka je vprašala, kako bi v primeru izvolitve zastopal interese ŠOU  v 

Ljubljani.  

 

/ Marko BENČINA / Odgovoril je, da v primeru izvolitve ne bi zastopal interesov ŠOU, saj je 

za strokovno opravljanje funkcije potrebna neodvisnost in nepristranskost.  

 

Predsedujoči je na tem mestu zaprl razpravo in prešel na glasovanje. 

 

Sledilo je posamezno glasovanje o članih Nadzorne komisije ŠOS.  

Ob glasovanju je bilo prisotnih 39 poslancev Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje sklep: »Študentski zbor Študentske organizacije v Ljubljani 

za člana  Nadzorne komisije ŠOS, s strani ŠOU v Ljubljani imenuje Marka Benčino.« 

 

ZA: 38 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 1 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje tudi drugi sklep: »Študentski zbor Študentske organizacije 

v Ljubljani za člana  Nadzorne komisije ŠOS, s strani ŠOU v Ljubljani imenuje Mateja 

Lebrehta.«  

 

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 3 

 

Predsedujoči je ugotovil, da sta bila oba kandirata imenovana ter jima čestital za izvolitev 

 

 

Ad 3. 
 

Volitve Mentorja razsodišča ŠOU; 

 

Predsedujoči je povabil kandidata Boštjana Koritnika, naj se predstavi. 

 



 
/ Boštjan KORITNIK / Vse je lepo pozdravil in se predstavil. Povedal je, da je tajnik in asistent 

Pravne fakultete. V zasebnem sektorju je deloval do pred dveh let. Opravljal je delo urednika, 

novinarja, delal je v gospodarski redakciji Dela, Pravni praksi, bil je direktor GV Založbe, so 

direktor IUS SOFTWARE. Deloval je tudi kot podjetnik, v start-up podjetjih… 

Ukvarja se s civilnim pravom, izkušnje ima z arbitražo s študentskih tekmovanj, je tudi 

mediator. Povedal je, da sodeluje tudi pri arbitraži Olimpijskega komiteja Slovenije in v delovni 

skupini za prenovo pravil. Povedal  je, da je pravnik, civilno pravo je njegovo področje, 

ekonomija pa hobi in ljubezen. 

 

Predsedujoči je na tem mestu odprl razpravo. 

 

K besedi se je prijavil Marko Serafimovič. 

 

/ Marko SERAFIMOVIČ / Zanimalo ga je, kakšna bo v primeru izvolitve kandidatova politika 

imenovanj ljudi na funkcije znotraj ŠOU v Ljubljani. Ali bo pozval kandidate k odstopu, v 

primeru nedopustnega delovanja.  Kakšna je njegova splošna vizija delovanja Razsodišča. 

 

/ Boštjan KORITNIK / Povedal je, da je nepristranski, a bo zato delal v  interesu ŠOU v 

Ljubljani. Zasledoval bo legitimnost in legalnost ter sledil aktom.  Tako se je v primeru 

nespoštovanja pravil treba držati  pravil, v kolikor obstaja manko, ga bo skušal napolniti  z 

analogijo. Klicanje na odgovornost se mu tako zdi ključna, saj drugače ne bi opravil svoje 

vloge.  

 

Glede imenovanja kandidatov na funkcije je povedal, da sam sploh ni vedel kje točno kampus 

je in ne pozna študentskih strank. Ravno tako ni član nobene politične stranke. Absolutno ne 

bo delal v korist določenih strank, ker jih ne pozna.  

 

Drugi se je k besedi prijavil Tilen Vodeb Žmavc. 

 

/ Tilen VODEB ŽMAVC / Kandidata je vprašal, kateri je najvišji pravni akt ŠOU v Ljubljani. 

 

/ Boštjan KORITNIK / Odgovoril je, da Statut.  

 

Predsedujoči je na tem mestu razpravo zaprl in prešel na volitve.  Poslance je pozval, naj se 

za voljo izvedbe volitev javijo, na mesto člana Volilne komisije.     

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: »Študentski zbor ŠOU  v Ljubljani imenuje 

volilno komisijo v naslednji sestavi: Branka Lučić, Tim Mišič,  Maja Tušar«. 

Rezultati glasovanja so bili sledeči: 

 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

Sledila je izvedba tajnih volitev. 

 
Predsedujoči je pozval predsednico Volilne komisije Branko Lučić, naj predstavi rezultate.  
 
/ Branka LUČIĆ / Povedala je, da so bili rezultati glasovanja sledeči: 



 
 
Število prisotnih poslancev, ki so glasovali: 39 
Število izdelanih glasovnic: 45 
Število razdeljenih glasovnic: 39 
Število oddanih glasovnic v volilni skrinjici: 39 
Število veljavnih glasovnic: 38 
Številno ne veljavnih glasovnic: 1 
 
Število glasov ZA: 34 
Število glasov PROTI: 4 
 
Volilni odbor je ugotovil, da je bil kandidat za mentorja Razsodišča  ŠOU v Ljubljani izvoljen s 
33 glasovi ZA in 3 glasovi PROTI.  
 
/ Boštjan KORITNIK / Vsem se je  zahvali za zaupanje. Povedal je, da bo objektivnost 
zasledoval po svojih najboljših močeh in da je vedno dovzeten za sugestije, kar pomeni, da ni 
uklonljiv, se pa drži rekla »Čovjek uči cijeli život, ali ipak umre budala.«  
 
 Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: » Študentski zbor ŠOU v Ljubljani za 
mentorja razsodišča imenuje Boštjana Koritnika.«  
 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Ad 4. 
 

 Razno 
 

 K besedi se je prijavil Luka Žust.  
 
/ Luka ŽUST / Prisotne je obvestil, kaj se je dogajalo s Statutom Univerze v Ljubljani , ki je 
trenutno v končni fazi spremembe. Upravni odbor mora še potrditi to, kar so se dogovorili na 
Univerzi. Pomembnejše spremembe Statuta so tri. Glede na to, kaj je sledilo, so spremembe 
za študente relativno  ugodne. Študentom so bo vzel en izpitni rok izmed dosedanjih šestih. 
Tako bo pet rokov, plačljiva bosta četrti in peti.  Vse članice morajo v Upravni odbor vključiti 
študenta, kar do sedaj ni bilo. Študent bo tako polnopravni član Upravnega odbora. Druga 
pozitivna sprememba je tudi  to, da bo študent lahko status študenta iz upravičljivih razlogov 
podaljševal ne omejeno, do sedaj pa je lahko status iz opravičljivih razlogov podaljšal le enkrat.  

 
Seja je bila zaključena ob 20:25.  

Ljubljana, 12. 1. 2017. 
 
  

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Tajnica Študentskega zbora Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani ŠOU v Ljubljani 

Gala Andrić Rebolj Gregor Tim Grünfeld 
 
 
 
 
 
 
 



 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


